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Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w osiedla ,,Poludnie" zttwacam sig do Pan Prezydenta, aby

zgodnie z wczeSniejszymi zapowiedziami, doprowadzil Pan do zmiany miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dotycz4cego tzw.,placu cyrkowego".

Mieszkancy tej czgSci os. Poludnie zdecydowanie opowiadaj4 sig z.rge5po6aro* '.-
tego terenu. Odpowiednie nasadzenia drzew i krzew6w, zainstalowanie malej architektury

ogrodowej, stworzenie miejsca do aktywnego wypoczynku, zar6wno dla &ieci i mlodzie2y,

jak i dla senior6w, byloby najlepszym rozwi4zaniem dla terenu, kt6ry od dziesigcioleci

straszy mieszkaric6w. Idealnym rozwiqzaniem dla mieszkaric6w okolicznych blok6w, byloby

stworzenie jak2e pohzebnych miejsc parkingowych przy ul. Broniewskiego, Sm6lskiej

i Dziewiriskiej. W chwili obecnej mieszkaicy blok6w przy w/w ulicach parkuj4 samochody

na nieutwardzonym terenie, czgsto wSr6d rozbitych szkiel. WlaSciwe, estetyczne

zagospodarowanie terenujest bardzo waine dla mieszkanc6w i ich bezpieczeristwa.

Przy ewentualnych planach na zagospodarowanie tego terenu, nalezy uwzglQdnii fakt,

Ze co tydzief. od strony ul. Kaliskiej organizowana jest sprzedaz towar6w. Warto tak

przygotowaC miejsca handlu, aby sprzedaj4cy i kupuj4cy mieli odpowiednie warunki kupna -
sorzedain,,
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